

《单词百科:Impellers是什么意思?Impellers怎么发音?Impellers的解释和用法》

英语单词Impellers是什么意思?Impellers怎么读?Impellers怎么发音?简答网为您整理了Impellers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Impellers怎么读

Impellers的读音:[im pel z]

Impellers的意思

1、n.推进者，叶轮(impeller的名词复数);

Impellers的双语例句

1、The size accuracy and surface roughness of the flow path of impellers have been remarkably improved.

在提高叶轮的流道尺寸精度和表面光洁度方面,取得了显著效果.

2、The impellers are kept in their proper relationship to each other by spur gear.

液轮之间借助于正齿轮保持彼此正常的关系.

3、Collision avoidance is a critical problem in the 5-axis machining of three-dimensional impellers.

在三元叶轮的五坐标加工中,碰撞干涉的有效避免是最为关键的问题.

4、This paper presented the flow field analysis in centrifugal impellers compressing perfect and real gas respectively.

目的是讨论离心式叶轮内理想气体与实际气体流场分析结果之间的差异.

5、Mainly by the impellers, pump body and pump cover composition.

主要由叶轮、泵体和泵盖组成.

6、Mixing plane model was used in mutual faces between impellers.

在叶轮之间的交互面上使用混合平面模型.

7、Welding is one of the important technologies in impellers " artifactitious . "

焊接是 叶轮 加工的重要工艺之一.

8、It features adopting new type pneumatic sealing device, special-shaped impellers and pre-segregation system.

其特点是引入了新型气动密封装置、异形叶片与预分散系统.

9、DYNAMICALLY BALANCED IMPELLERS-Perfectly balanced for vibration-free high-speed service.

叶轮的动态地平衡 — 完全平衡为无振动 高速 服务提供完美性能.

10、A novel surface aeration reactor is designed with incorporation of rotating flow guide multiple impellers.

应用多层桨自旋导流技术,设计了一种新型自旋导流表面曝气反应器.

11、 The impellers are elaborately designed and made, optimized for low noise level and lower energy consumption.

叶轮经过精心设计和加工, 噪声低、效率高.

以上是简答网为您整理的Impellers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Impellers

的用法、Impellers的释义、I

mpellers的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Impellers>

